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   Zápisnica  

z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Obce Nižná Kamenica,  

konaného dňa 25.10.2024 

___________________________________________________________________________ 
 

 

Prítomní: viď. Príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

 

Program : 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu rokovania OZ 

4. Kontrola uznesení 

5. Schválenie podpisu Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vec. bremena VVS – stavba 

,,NK – rekonštrukcia vodovodu“ 

6. Schválenie čerpania prostriedkov z rezervného fonde k projektu ,,Ihrisko pre každé 

dieťa“ 

7. Schválenie čerpania prostriedkov z rezervného fondu na úhradu VO – komplexná 

rekonštrukcia ZŠ a MŠ 

8. Schválenie dodatku k Zmluve o vývoze odpadu – KOSIT a.s. 

9. Schválenie podpisu zmluvy o spolupráci pri zbere textilu 

10. Rôzne 

11. Záver  

 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

 

Rokovanie OZ otvorila Mgr. Daniela Lukačová, starostka obce. Privítala všetkých prítomných 

a skonštatovala, že z počtu poslancov 7 sú prítomní 6 poslanci a OZ je uznášaniaschopné.  

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice a poslanci súhlasili. 

 

Zapisovateľ: Magdaléna Štibriková 

Overovatelia zápisnice : Monika Opiňárová, Pavol Tóth 
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3. Schválenie programu rokovania OZ 

 

Starostka obce predložila program zasadnutia a skonštatovala, že poslanci program rokovania 

súhlasne schválili. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

s c h v a ľ u j e  

program rokovania OZ. 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth, Gabriel Urban 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris 

 

 

4. Kontrola uznesení 

 

Pri kontrole uznesení starostka informovala, že uznesenia prijaté na poslednom zasadnutí OZ 

boli splnené, niektoré sú v riešení. 

Uz. č.95 – žiadosť o regionálny príspevok schválená a zmluva bola podpísaná 18.10.2024 

s termínom realizácie projektu do 31.12.2025 

Uz. č.96 – žiadosť o NFP – výstavba a rekonštrukcia miestnych komunikácií schválená  

Uz. č.97 – pracuje sa na tom z dôvodu potreby domerania niektorých lokalít, je stále v plnení 

Uz. č.98 – predlžený úver z Prima Banky – podaná žiadosť o platbu z PPA a mala by byť 

realizovaná v najbližších dňoch 

Uz. č.99 – stanovisko HK – splnené 

Uz. č.100 – dňa 19.7.2024 zostatok prevedený na rezervný účet  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

b e r i e   na  v e d o m i e   

kontrolu uznesení. 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth, Gabriel Urban 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris 
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5. Schválenie podpisu Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena VVS a.s. – 

stavba ,,NK – rekonštrukcia vodovodu“  

 

Starostka oboznámila poslancov so žiadosťou VVS a.s. o podpísanie zmluvy o budúcej 

zmluve o zriadení vecného bremena, ktorá v súčasnej dobe pripravuje realizáciu stavby –  

,,Nižná Kamenica - rekonštrukcia vodovodu“, ktorú je potrebné doložiť k žiadosti o vydanie 

stavebného povolenia. VVS a.s. nás zaradila do plánu rekonštrukcie na budúci rok. Starostka 

prečítala znenie uznesenia a poslanci ho schválili.  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

s ch v a ľ u j e  

podpísanie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k pozemkom uvedeným 

v Čl.II. tejto zmluvy a to do dvoch rokov po realizovaní stavby ,,Nižná Kamenica – 

rekonštrukcia vodovodu“, ktorú je potrebné doložiť stavebnému úradu so žiadosťou o vydanie 

stavebného povolenia na realizáciu stavby VVS a.s. bez úhrady poplatku.  

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth, Gabriel Urban 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris 

 

 

6. Schválenie čerpania prostriedkov z rezervného fondu k projektu ,,Ihrisko pre každé 

dieťa“  

 

Pani starostka predložila poslancom potrebu schválenia čerpania prostriedkov z rezervného 

fondu k projektu ,,Ihrisko pre každé dieťa“ z dôvodu dofinancovania projektu. Schválená 

dotácia nepokrýva 100 % nákladov na realizáciu a požadované čerpanie tvorí spoluúčasť 

obce. Starostka následne prečítala návrh uznesenia o schválení čerpania prostriedkov z RF 

a prítomní poslanci boli za. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

s ch v a ľ u j e  

a./ čerpanie prostriedkov z rezervného fondu na spolufinancovanie projektu ,,Ihrisko pre 

každé dieťa“ vo výške 6983,39 € . 
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b./ úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3 v časti príjmové finančné operácie kód 

zdroja 46, podpoložka 454 001 v sume 6983,39 € , v časti kapitálové výdavky vo výške 

6983,39 € s kódom zdroja 46, 0810, 717001 realizácia nových stavieb 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth, Gabriel Urban 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris 

 

 

7. Schválenie čerpania prostriedkov z rezervného fondu na úhradu VO - ,,Komplexná 

rekonštrukcia ZŠ, MŠ“ 

 

Starostka predniesla požiadavku na úhradu prebiehajúceho verejného obstarávania k projektu 

,,Komplexná rekonštrukcia budovy ZŠ a MŠ“, vysvetlila podrobne proces VO vzhľadom na 

objem investície a oboznámila poslancov s cenou. 

Starostka prečítala návrh uznesenia a poslanci uznesenie schválili. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

    

s ch v a ľ u j e  

a./ čerpanie prostriedkov z rezervného fondu na financovanie verejného obstarávania na bežné 

výdavky k projektu ,,Komplexná rekonštrukcia budovy ZŠ a MŠ Nižná Kamenica“ vo výške 

5000,- €, ktoré je potrebné na splnenie zákonných podmienok – podlimitná vo vestníku VO. 

b./ úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4 v časti príjmové finančné operácie kód 

zdroja 46, podpoložka 454 001 v sume 5 000,- €, v časti bežné výdavky vo výške 5.000,- € 

s kódom zdroja 46, 0620, 637002 konkurzy a súťaže 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth, Gabriel Urban 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris 

 

 

8. Schválenie dodatku k zmluve o vývoze odpadu – KOSIT a.s. 

 

Starostka prečítala znenie Dodatku č.4 k zmluve so zberovou spoločnosťou KOSIT a.s., 

porovnala platný cenník s cenníkom na rok 2025 po jednotlivých položkách a skonštatovala 

navýšenie o cca 9 %. Prisľúbila do ďalšieho zasadnutia OZ vypracovanie prehľadu o TKO za 

rok 2024. Následne bolo prečítané uznesenie, ktoré poslanci schválili. 
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Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

s ch v a ľ u j e  

podpísanie Dodatku č.4 k Zmluve o dielo č.ZM-KO-OD-20-0197 ZoD/OBEC o nahradení 

súčasného cenníka – Rozpis služieb a jednotkových cien novým cenníkom s účinnosťou od 

1.1.2025.  

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth, Gabriel Urban 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris 

 

 

9. Schválenie podpisu Zmluvy o spolupráci pri zbere textilu  

 

Pani starostka informovala poslancov o legislatívnych zmenách pri požiadavke od r. 2025 – 

zber textilu, ako samostatnej kategórii odpadu. Navrhla uzavrieť spoluprácu o zbere textilu 

s firmou Maroš Lesičko MMPR, s.r.o. Košice, ktorá realizuje triedenie a recykláciu tohto typu 

odpadu. Prebrali s poslancami možnosť umiestnenia kontajnera na zber textilu pri COOP 

Jednote na voľnom priestranstve k starému mostu. Starostka prečítala návrh uznesenia 

a poslanci ho súhlasne schválili. 

   

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

schvaľuje  

podpísanie zmluvy o spolupráci pri zbere použitého šatstva s oprávnenou osobou Maroš 

Lesičko MMPR, s.r.o.  z dôvodu legislatívnych zmien platných od 1.1.2025. 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth, Gabriel Urban 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris 

 

10. Rôzne 

 

Pani starostka privítala hosťa z Klubu Akcionárov VVS a.s. o.z. Ing. Andreu Hildebrand,  

ktorá poslancom podrobne vysvetlila podmienky vstupu do dlhopisového programu. 

Akcionármi VVS sú a zostanú len obce a mestá a obec Nižná Kamenica vlastní 0,04 % akcií 

a stala sa akcionárom v roku 2003. Výnosy z akcií sú vyplácané 4x za 20 rokov, pričom 
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účtovný zisk je veľmi nízky. Dlhopisový program je spôsob ako dopraviť zisk do rozpočtu 

obcí a ide o objem cca 2 300 € ročne počas 20 rokov. Vstup do dlhopisového programu nie je 

povinnosť, len možnosť.  

 

Ďalej sa prejednalo: 

    

Podnet pani B. Habalovej – vyrezanie dubov na starom cintoríne  

Poslanci a pani starostka sa zhodli, že podľa najnovšej smernice o výrube stromov nie je 

možné uskutočniť tento výrub.  

Zmluva o dotácii z MF SR  

Ide o dotáciu vo výške cca 9 750,- € , ktoré budú použité na opravu cesty a rigolu pri 

Mičkových. 

SOU Beniakovce- zmena 

Pán starosta  Halás sa vzdal vedenia spoločného obecného úradu a vedenie preberá obec 

Budimír pán starosta Staňa,  čím sa následne stanovia aj nové podmienky fungovania. 

Kontrola fungovania ŠJ podľa plánu hlavného kontrolóra obce    

Starostka informovala o začatí kontroly a tiež informovala o dohode o ukončení dodávke 

potravín do ŠJ pani Michaelou Opiňárovou. ŠJ bude nakupovať potraviny v dostupnej 

predajni COOP Jednoty. 

Plyn v kuchyni  

V kuchyni ŠJ je potrebné vyriešiť tlak plynu, vzhľadom k tomu, že je sporák veľký a malé 

plyn. fľaše nie sú dostačujúce. Starostka informovala o dočasnom  riešení od firmy Probugas  

(2 väčšie fľaše) a poslanci súhlasili s návrhom. 

Porovnali tiež možnosť nákupu el. sporáku, ktorý je v cene cca 1100,- € 

Voľba riaditeľa MŠ 

Pani starostka hovorila o zasadnutí rady školy a voľbe riaditeľky MŠ a informovala 

o výsledku.  

Kosačka 

Vzhľadom k tomu, že oprava kosačky je nerentabilná (motor a prevodovka), navrhla 

poslancom zamyslieť sa nad kúpou kosačky za financie, ktoré prišli z MF SR cca 5000,- €. 

Poslanci rozdiskutovali vhodnosť typu. 

Cenová ponuka na projektovú dokumentáciu – rekonštrukcia kultúrneho domu 

Starostka predložila návrh rozšírenia vedľajších miestnosti v priestoroch KD a informovala 

o cenovej ponuke pani Ing. Tomkovej – cca 49 000,- €. 

Rekonštrukcia ZŠ, MŠ 

Starostka hovorila o možnosti žiadať o 1.platbu vo výške 12 700,- € za vypracovanie 

projektovej dokumentácie ZŠ, MŠ, ktorá by mohla prísť 12/2024 – 1/2025. Tiež hovorila 

o potrebe kvalitného stavebného dozoru pri rekonštrukcii, kde sa cena pohybuje v rozmedzí 2 

– 5 % z ceny projektu. 

Sťažnosť pani Ing. Bimbovej 

Starostka informovala o zasadnutí komisie na ochranu verejného poriadku na základe 

sťažnosti pani Ing. Bimbovej na manželov Kováčových. 
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Lavičky na cintoríne 

Pani poslankyňa Gamrátová dala podnet od občanov na umiestnenie lavičiek na cintoríne. 

Pani starostka reagovala, že je to aktuálne v riešení a monitorujú sa aj ďalšie lokality, kde 

bude vhodné lavičky umiestniť.    

 

 

1. Záver  

 

Starostka obce ukončila zasadnutie a poďakovala prítomným poslancom za účasť.  

 

 

Zapísala: Magdaléna Štibriková 

 

 

Overovatelia: Monika Opiňárová ..................................  

    

  Pavol Tóth                ..................................    


